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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani

Balog Zoltán emberi erő források miniszternek

„Miért nő folyamatosan a kórházak adósságállománya? ”

címmel .

Sajtóinformációk szerint tavaly decemberben a kormány elvileg konszolidálta a

kórházakat, ám a teljes adósságot már akkor sem sikerült eltüntetni . Januárban azonban

folytatódott a kórházak eladósodása .

A költségvetési szervek lejárt adóssága 32,5 milliárd forintra emelkedett január végére a

decemberi 26,3 milliárd forintról — közölte a Magyar Államkincstár . A tartozásállománybó l

20,8 milliárd forint az egészségügyi intézményeknél halmozódott fel, ami szintén növekedés a

decemberi 17,5 milliárd forint után . A kincstári adatok szerint mindössze 30 milliárd forinttal

csökkent tavaly decemberben a kórházak adóssága, miközben 56 milliárd forint áll t

rendelkezésre.

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre tekintettel kérdezem, hog y

Miért nem sikerült a rendelkezésre álló 56 milliárd forintból rendezni a kórháza k

adósságállományát?

- Mire fordították a fel nem használt 26 milliárd forintot?



- Az Állami :Egészségügyi Ellátó Központ felügyelete alá tartozó kórházak 2017-es évr ő l

2018-as évre milyen összegű adósságállományt hoztak át és ez mennyivel nő tt 2018.

február 28-ig kórházankénti bontásban?

Várom megtisztelő válaszát !
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